
 

 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ & ΑΚΕ 

 Αθηνα, 19/7/2023 

 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Κλιματικής Κρίσης & Πολιτικής Προστασίας 

   

ΘΕΜΑ:  «Έρευνα για την κατάληξη των 1,7 δις ευρώ του προγράμματος “ΑΙΓΙΣ”» 

 

Κύριε Υπουργέ,  

 

Το εθνικό πρόγραμμα Πολιτικής Προστασίας «ΑΙΓΙΣ», ύψους 1,7 δις ευρώ, χαρακτηρίστηκε 

από την ίδια την κυβέρνηση ως: «το μεγαλύτερο πρόγραμμα που έχει σχεδιαστεί ποτέ για την 

ενίσχυση της Πολιτικής Προστασίας στην χώρα μας». Ταυτόχρονα, τα φιλοκυβερνητικά ΜΜΕ 

το χαρακτήρισαν ως: «νέο ευφυές πρόγραμμα πολιτικής προστασίας». Προκύπτει λοιπόν 

εύλογη απορία και πρέπει να πληροφορηθούν οι Έλληνες βουλευτές και ο ελληνικός λαός, πού  

διατέθηκε το ανωτέρω συνολικό ποσό του 1,7 δις ευρώ του ανωτέρω προγράμματος. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
 

Πού διατέθηκε το ανωτέρω ποσό ύψους 1,7 δις ευρώ του προγράμματος «ΑΙΓΙΣ»; 

Παρακαλώ να μου χορηγηθούν τα πλήρη παραστατικά της ανωτέρω εκταμίευσης 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 
 

 
 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ  

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

130

Αριθμ. Πρωτ. Αίτησ. Κατ. Εγγράφων:

8

Ημερομ. Κατάθεσης:

19/7/2023




